
OBEC VYŠNÝ KLÁTOV 

Zápisnica 

z desiateho zasadnutia obecného zastupiteľstva  konaného dňa 20. 9. 2024 o 18.00 hod. 

Prítomní:  Starostka obce: Ing. Alena Cirnerová, MBA 

                  Poslanci:   Slavomír Pillár, Ing. Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 
 
Neprítomní:  Marián Jokeľ, Štefan Juhás – ospravedlnený 
                                 
Ďalší prítomní: Eva Čižmárová 

                            Dana Michalanská 

                            Tomáš Barkóci 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Schválenie programu zasadania OZ     

4. Kontrola plnenia uznesenia    

5. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2024 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 1. polrok 2024 

7. Schválenie použitia rezervného fondu na   

    -  neoprávnené výdavky pre projekt „Zvýšenie energetickej účinnosti KD“ 

    -  bežné výdavky 

    - odstránenie havarijného stavu v obci /miestne komunikácie, verejné priestranstvá/ 

8. Vyhodnotenie dňa obce 

9. Interpelácie poslancov 

10. Rôzne 

      - informácia z porady RZMOR, ZMOS,  

      - informácia o priebehu  prác  na rekonštrukcii budovy KD  

11. Diskusia 

12. Záver 

 

 

 



 

Bod 1 

Otvorenie zasadnutia 

   Starostka obce otvorila zasadanie obecného zastupiteľstva. Privítala  poslancov OZ, hlavnú 
kontrolórku obce Evu Čižmárovú , zamestnankyňu obce Danu Michalanskú a pána Tomáša Barkóciho. 

V zmysle pozvánky otvorila 10. zasadnutie obecného zastupiteľstva vo Vyšnom Klátove o 18:00 hod. 
Prítomní sú 3 poslanci. Sme uznášania schopní. Pozvánka na dnešné zasadnutie Vám bola doručená 
spolu s materiálmi emailom dňa 12. 9. 2024. 

Bod 2 

Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnica a zapisovateľa 

Návrhová komisia 

Návrhy prednáša predseda návrhovej komisie. Návrh na zmenu uznesenia predkladajú poslanci 
návrhovej komisie písomne, pričom musia byť opatrené podpisom predkladateľa. Predseda návrhovej 
komisie pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť návrhov, o ktorých sa bude hlasovať. Počas bodu 
rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j. obecné zastupiteľstvo sa uznáša iba 
výrokom „berie na vedomie“. 

Starostka obce predložila na schválenie návrh na predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák 
Balogovú. 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu.  

Hlasovanie: 

Za 3 Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás 

 

Poslanci návrh schválili. 

Za overovateľov zápisnice určila  Slavomíra Pillára a Ing. Vieru Švecovú 

Za zapisovateľku určila Danu Michalanskú. 

 

Bod 3 

Schválenie programu zasadnutia OZ 

V zmysle rokovacieho poriadku otváram diskusiu. Má niekto návrh na vypustenie alebo doplnenie 
bodov návrhu programu zasadnutia, ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb.  o 



obecnom zriadení v z. n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení alebo doplnení bodov návrhu 
programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov 
všetkých poslancov.  

Nebol predložený návrh na zmenu a doplnenie programu.  

Starostka obce dala hlasovať o schválení programu zasadnutia obecného zastupiteľstva, pričom na 
prijatie tohto uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Schválenie programu zasadania OZ     

4. Kontrola plnenia uznesenia    

5. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2024 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 1. polrok 2024 

7. Schválenie použitia rezervného fondu na   

    -  neoprávnené výdavky pre projekt „Zvýšenie energetickej účinnosti KD“ 

    -  bežné výdavky 

    - odstránenie havarijného stavu v obci /miestne komunikácie, verejné priestranstvá/ 

8. Vyhodnotenie dňa obce 

9. Interpelácie poslancov 

10. Rôzne 

      - informácia z porady RZMOR, ZMOS,  

      - informácia o priebehu  prác  na rekonštrukcii budovy KD  

11. Diskusia 

12. Záver 

 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu programu zasadnutia OZ a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce 
Vyšný Klátov 

 schvaľuje 

-program zasadnutia OZ  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu.  

 



Hlasovanie: 

Za 3 Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, 

 

Poslanci návrh schválili.  

BOD 4  

Kontrola plnenia uznesení  

Starostka obce -  skonštatovala, že  na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 19. 6.2024  bolo prijatých 
12 uznesení (prijaté uznesenia č. 113 až č.124) Uznesenia boli splnené. 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
berie na vedomie  kontrolu plnenia uznesení.  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 5  

Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2024 

Kontrolórka obce  – dňa 12.09.2024  Vám bol emailom zaslané čerpanie rozpočtu za I. polrok 2024.  
Neboli vznesené žiadne námietky k uvedenému bodu.  

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  



Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  

schvaľuje  

-čerpanie rozpočtu za I. polrok 2024 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 6  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 1. polrok 2024 

Kontrolórka obce - dňa 12.09.2024  Vám bola emailom zaslaná správa o kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra za 1. polrok 2024. Neboli vznesené žiadne námietky k uvedenému bodu.  
podľa zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  

b e r i e  n a  v e d o m i e 

-správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 1. polrok 2024 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás 

Uznesenie bolo prijaté. 



BOD 7 

Schválenie použitia rezervného fondu na   

    -  neoprávnené výdavky pre projekt „Zvýšenie energetickej účinnosti KD“ 
    -  bežné výdavky 
     - odstránenie havarijného stavu v obci /miestne komunikácie, verejné priestranstvá 
 

Starostka obce –  informovala poslancov o tom,  že nakoľko prebieha rekonštrukcia KD je potrebné 
vyčleniť finančné prostriedky z rezervného fondu, ktoré budú použité na financovanie 
neoprávnených výdavkov  súvisiacich s týmto projektom. Taktiež je potrebné vyčleniť aj prostriedky 
na financovanie projektu Rekonštrukcia vstupu a schodiska KD. Aj v tomto roku sa môžu použiť 
prostriedky rezervného fondu na základe rozhodnutia zastupiteľstva na úhradu bežných výdavkov a na 

odstránenie havarijného stavu v obci. 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
 

schvaľuje 

- použitie rezervného fondu  podľa zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na : 

  -  neoprávnené výdavky pre projekt „Zvýšenie energetickej účinnosti KD“ vo výške 20 000,- € 

  -  výdavky pre projekt „Rekonštrukcia vstupu a schodiska KD“ vo výške  30 000,- € 

  -  bežné výdavky vo výške 10 000,- € 

   - odstránenie havarijného stavu v obci /miestne komunikácie, verejné priestranstvá/ vo výške ´ 
15 000,-€  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 , Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

 

 



 

BOD 8 

 

Vyhodnotenie dňa obce 

Starostka obce - informovala prítomných o uskutočnených aktivitách v obci. Poslancov informovala 
s vyhodnotením dňa obce. Hovorila o uskutočnení zájazdu do Maďarska a o aktivitách klubu 
dôchodcov.   

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová predniesol návrh na uznesenie: Obecné 
zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 

berie na vedomie 

- vyhodnotenie dňa obce, zájazdu na termálne kúpalisko do Maďarska, aktivity klubu dôchodcov 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
BOD 9 

Interpelácie poslancov 

Ing. Viera Ruščák Balogová - navrhuje obnovu studni v obci, v prípade vyhlásenia výzvy 

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová predniesol návrh na uznesenie: Obecné 
zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
 
berie na vedomie 

 

- interpeláciu poslankyne Ing. Viery Ruščák Balogovej 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

 

 

 



Hlasovanie: 

Za 3 Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 10 

 Rôzne 

      -  informácia z porady RZMOR, ZMOS,  
      -  informácia o priebehu  prác  na rekonštrukcii budovy KD  
 
Starostka obce – informovala poslancov z porady RZMOR.  Obec Bukovec vystúpila z regiónu bez 
udania dôvodu.   
Rekonštrukcia budovy KD prebieha podľa harmonogramu. Najprv sa robí materská škôlka a jedáleň, 
aby sa  mohla otvoriť od 1. 10. 2024. 
Hovorila o príprave aktivít dňa úcty k starším občanom a Mikulášovi. 
Informovala poslancov, že za obchodom, kde sú uložené kontajnery na plasty, sklo, papier je veľký 
neporiadok. Z uvedeného bolo navrhnuté, že tieto kontajnery sa zrušia, nakoľko každý v domácnosti 
má vrecia na triedený odpad. 
 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú  predniesol návrh na 
uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová  predniesol návrh na uznesenie: Obecné 
zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
 
berie  na vedomie 

 

-  informáciu z porady RZMOR, ZMOS 

-  informáciu o priebehu  prác  na rekonštrukcii budovy KD  

-  zabezpečenie 10 € poukážok pre dôchodcov pri príležitosti dňa úcty k starším spoluobčanom 

-  usporiadanie Mikuláša na 6. 12. 2024 v strede obce 

- úschovu kontajnerov, ktoré sú umiestnené za obchodom 

 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

 



Hlasovanie: 

Za 3 Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní       2 Marián Jokeľ, Štefan Juhás 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 11 

Diskusia 

p. Tomáš Barkóci -  prezentoval zámer využitia pozemku vo vlastníctve spoločnosti CLC PARKS ELECTRIC 
a požiadal obecné zastupiteľstvo o pracovné stretnutie poslancov OZ so zástupcami spoločnosti 
BETPRESS. 

 

BOD 12 

Záver  

Starostka obce ukončila desiate zasadnutie obecného zastupiteľstva , poďakovala prítomným za 
účasť. Zasadnutie bolo ukončené o 19.55 hod. 

 

Overovatelia zápisnice: 

Slavomír Pillár              .......................................... 

Ing. Viera Švecová      .......................................... 

 

Zapisovateľka:  

Dana Michalanská       ......................................... 

 

 

        Ing. Alena Cirnerová, MBA 

                  starostka obce 

 

 



 

 

 

 


